

Title (en)
Receptacle for waste liquids.

Title (de)
Abfallsonderbehälter.

Title (fr)
Conteneur pour liquides résiduaires.

Publication
EP 0444613 A1 19910904 (DE)

Application
EP 91102825 A 19910226

Priority
DE 9002261 U 19900226

Abstract (en)

The invention relates to a receptacle for waste liquids, in particular for receiving inflammable liquids, which consists of an outside container and an inside container which can be inserted removably therein, forming an intermediate space. To achieve the object of developing a receptacle of this type further in such a way that, in total, it is easier to handle, in particular when being emptied, and that the intermediate space of the receptacle is protected from the penetration of inadvertently spilled liquid, the cover plate (16) of the inside container (14) also forms the cover plate of the outside container (12) which can be fitted on in a sealing manner. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Abfallsonderbehälter, insbesondere zur Aufnahme von brennbaren Flüssigkeiten, welche aus einem Außenbehälter und aus einem herausnehmbar unter Bildung eines Zwischenraums in diesen eingesetzten Innenbehälter besteht. Zur Lösung der Aufgabe einen derartigen Behälter derart weiterzubilden, daß er insgesamt insbesondere beim Entleeren leichter zu handhaben ist und daß der Behälterzwischenraum vor dem Eindringen unbeabsichtigt verschütteter Flüssigkeit geschützt ist, bildet die Deckplatte (16) des Innenbehälters (14) gleichzeitig die dichtend aufsetzbare Deckplatte des Außenbehälters (12). <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 88/12

IPC 8 full level
B65D 88/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 88/128 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 1668979 A 19280508
- [X] DE 593532 C 19340228 - OTTO MIEBACH SEN
- [X] EP 0115249 A1 19840808 - SCHOELLER & CO AG A
- [X] DE 3922924 A1 19900208 - CHEMOWERK GMBH FABRIK FUER BEH [DE]
- [XP] DE 9002261 U1 19900705
- [AD] DE 3448140 C2 19871015

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0444613 A1 19910904; EP 0444613 B1 19940504; AT E105258 T1 19940515; DE 59101528 D1 19940609; DE 9002261 U1 19900705;
ES 2052294 T3 19940701

DOCDB simple family (application)
EP 91102825 A 19910226; AT 91102825 T 19910226; DE 59101528 T 19910226; DE 9002261 U 19900226; ES 91102825 T 19910226